
 

         
 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

 

Θεσσαλονίκη, 01/07/2020 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 

 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

 

ΘΕΜΑ:  «Αυξήσεις στα τιμολόγια της ΔΕΥΑΚ σε κτηνοτρόφους στην περιοχή της 

Ανωγής, Θηνιάς και Διλινατών, στο νησί της Κεφαλονιάς» 

 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

 

Σύμφωνα με καταγγελίες κτηνοτρόφων των παραπάνω περιοχών, αναφέρεται, πως λόγω 

μειωμένων βροχοπτώσεων, δεν αρκεί το νερό στα παραδοσιακά πηγάδια, προκειμένου να 

ποτίζουν οι ως άνω τα ζώα τους, με αποτέλεσμα να αναγκάζονται να χρησιμοποιούν νερό από 

το τοπικό δίκτυο ύδρευσης (με βυτία). Αυτό σημαίνει ότι το σχετικό κόστος το χρεώνονται οι 

κτηνοτρόφοι, μετά την υπέρβαση του προκαθορισμένου πλαφόν κατανάλωσης αριθμού 

κυβικών μέτρων νερού. Κατά συνέπεια, λόγω της παραπάνω συγκυρίας, αυξάνεται, χωρίς 

ευθύνη των κτηνοτρόφων, αφενός, το κόστος του τιμολογίου της ΔΕΥΑΚ, και αφετέρου, το 

συνολικό κόστος της ζωικής παραγωγής, των παραπάνω περιοχών. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

 

1. Προτίθεσθε να εξασφαλίσετε τη χαμηλότερη δυνατή χρέωση για όλη την ποσότητα των 

κυβικών, που θα καταναλώνουν για το πότισμα των ζώων τους οι συγκεκριμένοι 

κτηνοτρόφοι; 

 

2. Προτίθεσθε να δώσετε οριστική λύση στο πρόβλημα ύδρευσης–άρδευσης στην ως άνω  

περιοχή, με την κατασκευή κατάλληλης υποδομής (π.χ. λιμνοδεξαμενές); 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7868

Ημερομ. Κατάθεσης:

1/7/2020




